
Referat fra møte i FAU-Giske Ungdomsskole

Dato: 18.10.21

Sted: Personalrommet, Giske

Tid: 19:00-20:00

Tilstede: Cecilie Ersdal, Anne Siri Sævareid, Siv Skjennum Vigesdal, Bente Tveit Kvasnes,
Lene Brekka, Rune Hansen, Ketil Vestbakke og Eirik Hansen.

Forfall: Jonathan Sunnarvik

Sak Ansvarlig

Sak 04 - 21/22 Informasjon fra rektor

Skolen har i år ekstra fokus på rusforebygging, hvor en
bl.a. sender to lærere på kurs for å lære teknikker for å
spotte elever som ruser seg.

Et annet fokusområde er håndtering av utfordringer som
elever med flerkulturell bakgrunn kan oppleve i møte
med skolen. Skolen er bl.a. deltaker i et program som
kalles FlexID. Her vil også skolen sende to lærere på
egne kurs, og skolen samarbeider med Lurahammeren
om dette.

Etter halvannet år med ekstraordinære begrensninger
grunnet pandemien, så har skolen i år også særlig fokus
på aktiviteter i friminutt. Elevrådet er bl.a. utfordret til å
komme med innspill til nye aktiviteter, og en er ekstra
bevisst på elever som kan falle utenfor.

Skolens økonomi er ok, men årets budsjettet blir
dessverre 1.4 mill lavere enn opprinnelig forventet
grunnet en feil i allokeringen. Til tross for dette så har
skolen bygget om hallen hvor en bl.a. har flyttet
skolemelken for å gi bedre sitteplass-kapasitet for
elevene. Skolen har også kjøpt inn nye og lystette
gardiner til alle klasserom i den gamle delen.

Oppstarten av skoleåret har vært bra. Skolen har ikke
hatt noen coronatilfeller så langt dette skoleåret, og en
har nesten ikke brukt noen av coronatestene. Det er god
stemning blant de ansatte.

Eirik



Sak 05 - 21/22 Håndballturneringen | Status og planlegging

Grunnet ombyggingen av Giskehallen som resulterer i
noe mindre plass, så blir årets turneringen tredelt og
organisert som en turnering pr trinn. Det resulterer i bl.a.
egen premiering pr trinn.

Komiteen jobber med lydfiler og sliter med å mobilisere
DJ og konferansier.

De fleste vaktene er på plass, men det jobbes fortsatt
med noen få hull som en håper å få tettet snart.

Beredskapsplanen skal oppdateres og sendes rektor.

Kiosk og loddsalg blir i klasserom nede i Giskehallen 2.
Det blir boller, pølser, chips etc, men ingen lappesteking
i år.

Dommere er på plass for alle trinn.

Innkjøp fra Jokeren på Julebygda er organisert, og evt
rest vil bli returnert til dem.

Invitasjon blir sendt på Transponder i år.

Elevene skal få avspasere siste fredagen i november for
deltakelse på håndballturneringen.

Siv

Sak 06 – 21/22 Juleball | Oppstart planlegging

Lokalet i Julebygda er reservert 2. desember.

Fredag 22. oktober vil kommiteen ha møte med
elevrådet for å avklare programmet, meny, ting i kiosken
etc.

Det er satt ned en ny komite med ledere for de ulike
hovedoppgavene. Det blir snart sendt ut vaktlister til alle
klassene.

Rune sjekker muligheten for å kjøpe et brukt lysanlegg,
hvis ikke så ordner han med leie.

Billettsalget vil starte så snart som mulig.

Lene

Sak 07 – 21/22 Registrering av nytt styre

Nytt skjema ble sendt inn til Brønnøysundregisteret.

Cecilie



Sak 08 – 21/22 Eventuelt

N/A

Alle

Sak 09 – 21/22 Dato for neste FAU-møte

15. november. Dette blir det siste FAU-møtet før jul.

Alle


